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Mikroregion Čáslavsko 
dobrovolný svazek obcí 

 

Zápis ze schůze rady Mikroregionu Čáslavsko 

ze dne 2. 5. 2023 
  

Místo:   Zasedací místnost kanceláře MKRG – nám J. Žižky z Trocnova 196, Čáslav 
Přítomní:  Jan Jiskra, Bc. Bohumila Jeřichová, Marie Francová, Mgr. Daniel Mikš 
Omluveni:  Mgr. Ludmila Záklasníková  

  
 

1) Termín shromáždění starostů 
Předseda mikroregionu Jan Jiskra informoval, že od ledna má svazek novou účetní. 
Proběhlo kompletní předání účetnictví, čeká se na audit hospodaření za uplynulý rok. 
Termín shromáždění starostů navrhuje stanovit hned po jeho vyhotovení tak, aby byly 
splněny zákonné lhůty pro vyvěšení dokumentů před jejich projednáváním na 
shromáždění, tj. 15 dnů. Shromáždění se uskuteční ve velkém sále Hotelu Grand. 
Dále navrhl, aby součástí tohoto setkání bylo školení na digitální mapy GObec, k němuž 
se pokusí přizvat i zástupce Středočeského kraje. 
 

2) Projekt Přívětivý Mikroregion Čáslavsko 
Předseda mikroregionu Jan Jiskra informoval o dalším průběhu projektu „Přívětivý 
Mikroregion Čáslavsko“. Shrnul realizované výstupy i potíže, které se v souvislosti 
s projektem vyskytly. Pro přechodné pokrytí nákladů do doby proplacení dotace 
poskytovatelem poskytly zapojené obce bezúročné zápůjčky ve výši 150.000 Kč / obec, 
sjednán je rovněž revolvingový úvěr do výše 500.000 Kč (zatím bez čerpání). 
K 31. 3. 2023 projekt skončil, do konce května je třeba předložit závěrečnou zprávu 
a vyúčtování, přičemž není jasné, jak dlouho bude vyhodnocování projektu a jeho 
proplacení trvat. 

 
3) Autobusová doprava 

Jan Jiskra navázal na debatu z minulého jednání rady MKRG na téma autobusové dopravy 
v regionu a možnosti jiného propočtu příspěvku na dopravní obslužnost obcí. Data měli 
všichni členové rady k dispozici k prostudování. V rámci diskuse se shodli, že na toto 
téma bude otevřena diskuse na shromáždění starostů. 

 
4) Odpadové hospodářství  

Jan Jiskra informoval o plánu nechat zpracovat analýzu odpadového hospodářství se 
zaměřením na řešení svozu odpadů v regionu vlastní svozovou firmou s vlastním 
překladištěm. Cílem je nezávislá analýza, jež by posloužila ke zvážení alternativ 
a porovnání efektivity možných řešení. 
Dále uvedl, že projekt podpořil i Mgr. Tvrdík za MAS Lípa pro venkov. Společně plánují 
další jednání s představiteli měst Čáslav a Kutná Hora. Otevřená je zatím otázka 
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financování analýzy, a to i s ohledem na rozsah území, pro něž bude zpracovávána. Jako 
ideální se jeví spolufinancování zainteresovaných stran.  

 
5) NZÚ Light 

Jan Jiskra shrnul pokračování služeb v dotačním programu Nová zelená úsporám Light. 
Podávání žádostí pokračuje, podle informací SFŽP by po prázdninách měla být výzva 
rozšířena ještě o fotovoltaiku a fototermiku.  
Dohodnuta je finanční odměna pro mikroregion za podané žádosti, fakturována bude 
vždy po 10 ukončených projektech (zatím nedosaženo). Vzhledem k tomu, že MAS 
Železnohorsko tuto službu neposkytuje, bylo by možné rozšířit spádové území ještě 
o tuto oblast, z časových důvodů to ale zatím není aktuální.  

 
6) Projekt MAP (Místní akční plán pro vzdělávání) 

Jan Jiskra nastínil situaci s MAP pro další období. Projekt může nadále vést MAS Lípa pro 
venkov, nově i ORP Čáslav nebo DSO. Finanční spoluúčast by pro DSO nebo ORP byla 5 %, 
pro MAS nulová. Pokud by měl projekt pokračovat pod MAS, je třeba, aby DSO i ORP 
jednoznačně vyjádřili svůj nezájem projekt vést.  
 
 

 
…………………………………….. 

předseda 
Jan Jiskra v. r. 

…………………………………….. 
místopředseda 

Bc. Bohumila Jeřichová v. r. 
 
 

 
…………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Daniel Mikš v. r. 

…………………………………….. 
člen rady 

Marie Francová v. r.  
 
 

 
…………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Ludmila Záklasníková v. r.  

 
 
 

 

…………………………………….. 
zapisovatel 

Mgr. Hana Veselá v. r.  

 

 
    


